
Skolebestyrelse referat torsdag d. 24.4.2025 
Tid og sted:. 24.04.2025 18.00-21.00 på lærerværelset 

Ord- og tidsstyrer:  Lea 

Referent: Lea  

Afbud: Ole, Ilknur, Izabella  

Værdier: Livsduelighed - Fællesskab - Faglighed  

Tid  Dagsordenspunkt;  Forudsætninger/ forberedelse /formål Forberedelse 

30 

min.  

Spørgetid  
 

Kort orientering om status i SFO og spireperiode 

- Dorthe orienterer om forsøg med mulighed for at tage 9. klasse over to år. Vi 

ønsker at deltage i det forsøg. Der er lavet ansøgning i samarbejde med 

centerkonsulent Gry. Eleven skal have særligt beskrevne behov.  

Skolebestyrelsen godkender.  

- Spireperiode: 

2 nye ansatte.  

2-3 voksne på hver gruppe.  

Vi er meget opmærksomme på at overleveringerne fra børnehaverne.  

En opmærksomhed på hvor skoleparate en mindre gruppe elever er.   

En opmærksomhed på hvordan vi tager imod de nye elever. 

Spireperioden kan opleves som kaotisk – det har skolen et ønske om at ændre 

på. 

Heidi vi på et kommende bestyrelsesmøde fortæller om spirerperioden og 

hvordan der arbejdes.   

- Generelt mere ro i SFO’en   



5 min Godkendelse af referat Hvis ingen kommentarer ved udsendelse, 

er dette godkendt og placeret på skolens 

hjemmeside. 

 Referatet er godkendt. 

 

 

 15 

min 

Meddelelser fra elever  Punkter fra elevrådsmøde  - Ilknur ønsker at træde ud af bestyrelsen pga eksamen  

- Izabella fortsætter  

45 

min 

Meddelelser fra a. Forældre 

b. Medarbejdere 

c. Ledelse  

 

Oplæg Thomas Nordahl – hvordan arbejder vi videre med dette 

-  

Orientering om administration og opgaver 

Fagfordeling 

- Det ser ud til at vi skal ansætte  

- Der er god ro på selve processen  

- Vi har nogle nye elementer  

Timebank  

Valgfag  

Elever der visiteres til almen 

Spørgsmål: Hvor mange elever visiteres der fra Hedelyskolen? og hvor mange 

tilhører hvilke ”grupper”?     

Spørgeundersøgelse i fht deling af skolen, kort orientering 

- Den er færdig  

- Overvægt af folk der ønsker en to deling  

- Ønske fra skolebestyrelsen: argumenterne for det 2 eller 3 deling   

Beredskabsplan 

- Vi får en melding om hvornår det gennemgås med lærerne – måske inden 

sommerferien.  



 

15 

min 

Økonomi V / DT Budgetopfølgning pr. 31.03. bilag  

- Det gennemgås når det er reguleret 

Kantine 

- Kantinen bibeholdes et skoleår mere  

- Der nedsættes en arbejdsgruppe til at drøfte den fremadrettede tanke med 

kantinen  

- Elevrådet deltager  

Regnskab for kantinedrift udsendt tidligere – beslutning om at bibeholde kantinen for 

endnu et skoleår, samt forslag om at nedsætte en arbejdsgrupper der ” rysper posen” i 

fht kantinen næste skoleår 

- Kunne vi overveje en abonnementsløsning  

 

- Skolebestyrelsen ønsker at blive orienteret om skolemadsforsøget 

10 

min 

PAUSE   

30 

min 

Driftsopgaver på skolen, som 

kræver SB involvering 

 

 

 

 

Skoleudviklingssamtale 
 
 
 
 
 
 
Formandens beretning 
 
 
 
 
Skoleårets planlægning – timefordeling 

Kort orientering ved DT 

Offentliggørelse foreløbig, i bilag:  

- Orienteret  
- Offentligørensen sendes ud  

 

- Godkendt og kommer forsiden af Aula  

 



 

Højdepunkter – læs mere i referatet:  

- Spireperioden er godt i gang – vi gør os nye erfaringer  

- Formandens beretning godkendt og kommer på Aula  

- Timetallet i børnehaveklassen øges en lektion om dagen  

 
Valgfag godkendes 

 

 

 

Vedlagt som bilag – kort drøftelse af evt øget timetal til 0.kl. 25-26 

- Det godkendes at skoledagen forlænges med en lektion.   

- Med opmærksomhed på at det skal understøtte den gode overgang til sfo og leg 

og læring med særligt fokus på leg.   

- Hvor er teknologiforståelse? 

Bilag kommer 

 

 15 

min 

Planlægning af møde med 

klasserådsforældre 

 

 Forslag om at dette møde udgår – og at 

der bruges god tid på at undersøge 

hvordan vi bedre inddrager forældre i 

arbejde med kulturen på skolen, 

fællesskaber og b- og u syn. 

 

 

 Forslag om at vi inddrager klasserådsforældre i et kort oplæg på forældremøderne til 

august – dette skal drøftes på et særskilt punkt 

- Med afsæt i bl.a. tal pænt kampagnen  

- Det godkendes  

- Ledelsen kommer med et oplæg  

- Der er et ønske om at vi genopfinder beskrivelse af klasserådsforældrenes rolle 

og opgaver  

15 

min 

EVT. 

 

 

Punkter næste møde 

 - Drøft med lærerne at forældrene ønsker at blive deltage i undervisning og 

dagligdag osv  

• Kort evaluering og status på principper 

• ”Sammen om skolen i Greve” 


